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En la memòria d’activitats del 2014 de la UIFAND 

es feia esment de les formacions impartides indicant 

que es pensaven potenciar per als anys a venir.  

Per altra banda la memòria d’activitats elaborada per 

la UIFAND, l’any 2015 permet constatar que no es 

fa esment del resultat estadístic de les formacions 

impartides. 

Tenint en compte aquestes consideracions es 

pregunta el següent : 

- Quines han estat les formacions impartides per la 

UIFAND durant els anys 2014, 2015 i 2016 ?  

- A quins organismes o subjectes obligats s’han 

impartit les formacions durant els exercicis 2014, 

2015 i 2016? 

- Quina ha estat la durada i quantes formacions 

s’han destinat per a cada un dels organismes o 

subjectes obligats durant els anys 2014, 2015 i 2016? 

En els termes precedents queden formulades les 

preguntes al Govern que hauran de ser respostes per 

escrit en el termini establert reglamentàriament. 

Consell General, 3 de maig del 2017 

Víctor Naudi Zamora  

Conseller general per SDP 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 3 de maig 

del 2017, ha examinat les preguntes amb resposta 

escrita del Govern presentades pel M. I. Sr. Víctor 

Naudi Zamora, conseller general del Grup 

Parlamentari Mixt, per escrit de data 3 de maig del 

2017, relatives a l’assistència mèdica en neurologia 

i d’atenció als malalts d’Alzheimer i d’acord amb 

els articles 18 i 129 del Reglament del Consell 

General ha acordat admetre-les a tràmit i ordenar la 

seva publicació, (Reg. Núm. 0553). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 3 de maig del 2017 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

A la Sindicatura 

Víctor Naudi Zamora, conseller general d’SDP i 

president suplent del Grup Parlamentari Mixt, 

d’acord amb el que disposen els articles 129 i 

següents del Reglament del Consell General, passo a 

formular les preguntes següents perquè, en el millor 

termini, el Govern presenti, per escrit, les respostes 

corresponents. 

Preguntes que es formulen en relació a 

l’assistència mèdica en neurologia i d’atenció als 

malalts d’Alzheimer. 

Motivació 

Les darreres setmanes s’ha fet públic que els pacients 

que requereixen els serveis de metges especialistes en 

neurologia únicament disposarien de l’assistència de 

dos especialistes durant dos dies a la setmana. 

Per altra banda tenint en compte que les afectacions 

que es detecten de la malaltia d’Alzheimer en els 

països del nostre entorn experimenten un augment 

considerable es pregunta el següent : 

- Disposa el Govern d’una xarxa de seguiment i 

diagnòstic de la malaltia de l’Alzheimer ? 

- Disposa el Govern d’una relació de dades 

estadístiques de l’evolució d’aquesta malaltia ? I de 

quins anys ? 

- Quin seguiment i quin ajut assistencial proporciona 

el Govern a les famílies que tenen un malat 

d’Alzheimer al seu càrrec? 

- Té previst el Govern augmentar l’assistència 

mèdica en neurologia i posar mes mitjans a disposició 

dels pacients?  

En els termes precedents queden formulades les 

preguntes al Govern que hauran de ser respostes per 

escrit en el termini establert reglamentàriament. 

Consell General, 3 de maig del 2017 

Víctor Naudi Zamora  

Conseller general per SDP 

4.4.2 Respostes escrites 

Edicte 

La subsíndica general, d'acord amb les previsions de 

l’article 90 del Reglament del Consell General, 

Disposa 

Publicar la resposta del Govern a les preguntes 

formulades pel M. I. Sr. Víctor Naudi Zamora, 

conseller general del Grup Parlamentari Mixt, 

relatives a la coloració de les aigües dels rius Valira 

del Nord i del Gran Valira, com a resultat dels 

treballs d’investigació sobre la contaminació de la 

Font d’Arinsal, publicades en el Butlletí del Consell 

General número 16/2017, de data 8 de març. 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i efectes. 

Casa de la Vall, 25 d’abril del 2017 

Mònica Bonell Tuset  

Subsíndica General 


